
Conceptverslag ALV 17 juni 2013 
18.00 – 20.00 uur 

Conservatorium te Utrecht 
 

Aanwezig: 
Amir Pool, Marja Pool, Mariska Pool, Harry Schram, Reyer Ploeg, Remko Littooij, Eleonore 
Riksen, Erik Bogers, David Mulder, Aad de Been, Ellen de Vugt, Janneke de Lange en Gert 
Jan de Bruin. 
Jan Verschaeren is als bestuursmedewerker aanwezig 
Met kennisgeving afwezig: 
Ineke Roost, Annemarie Schoenmaker-Bos, Wilma v/d Sloot, Fabian Haggenburg, Nicky 
Selen en Olga de Kort - Koulikova 
 
1. Opening 
Reyer opent de vergadering om 18.00 uur en heet de aanwezigen van harte welkom. 
Er wordt stilgestaan bij het feit dat in het verenigingsjaar 2012 op 54 jarige leeftijd 
overleden is het lid A. Balanovic uit Emmen. 
 
2. Vaststellen agenda 
Er zijn geen aanvullingen op de agenda, de voorgestelde agenda wordt vastgesteld. 
 
3. Vaststellen notulen ALV 18 juni 2012 
Amir Pool heeft een opmerking over de notulen van de ALV van 2011. Daar staat op pagina 
2 punt 5, “ jaarrekening 2011 wordt vastgesteld….” Daar zou moeten staan; ” het bestuur 
wordt gedechargeerd…”, het aanpassen van deze formulering moet nog steeds gebeuren. 
 
Opmerkingen naar aanleiding van de notulen ALV 18 juni 2012: 
- Rondvraag punt 9, de termijn van versturen binnen 2 weken is volgens Amir Pool niet 
nageleefd. 
- Mariska Pool vraagt naar de petitie die aangeboden is in Den Haag; wat is hier het vervolg 
op geweest? Reyer geeft aan dat er nog weinig reactie is geweest, er is nog een brief 
gestuurd, maar we krijgen zelfs niet een bericht van ontvangst door OCW. Mevrouw 
Bussemaker heeft aangegeven dat er voor de zomer nog een bericht komt over het vak 
CKV.  
Met deze opmerkingen worden de notulen vastgesteld. 
 
Opmerkingen naar aanleiding van de extra ALV : 
Notulen 5 - 12 - 12: taalkundig, Mariska Pool is met een K i.p.v. een c 
n.a.v. geen opmerkingen, de notulen worden vastgesteld. 
 
4. Toelichting jaarverslag 
Reyer Ploeg geeft een korte toelichting op het Jaarverslag. 
Mariska Pool stelt een vraag naar aanleiding van het jaarverslag, in hoeverre er al iets 
gedaan is met het ontwikkelen van een module “ondernemerschap”op de verschillende 
conservatoria. Aad de Been vertelt dat hier binnen verscheidene conservatoria al veel 
meer aan wordt gedaan de laatste jaren. Remko Littooij noemt dat dit punt ook de 
aandacht heeft tijdens de voorlichtingsbezoeken bij de conservatoria. Ook binnen de FvOv 
leeft de vraag wat we voor zzp-ers kunnen doen. 
 
Een opmerkingen over de financiële paragraaf: 
Op bladzijde 13 staat bij de balans passiva in de rechterkolom 31-12- 2013, dit moet zijn 
31-12-2011. 
 
Onder de kortlopende schulden zijn opgenomen de rekeningen die Artez had moeten 
sturen, dat hebben zij onlangs wel gedaan en dit is nu betaald. 
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Punt vanuit de adviescommissie over het veranderen van huishoudelijk reglement: 
Je kunt het huishoudelijk reglement veranderen maar dit moet nog wel corresponderen 
met het burgerlijk wetboek en eigen statuten. Het DB zal hier verder onderzoek naar 
doen. 
 
Mariska Pool geeft nog aan dat in het jaarverslag de werkrelaties met de KNTV worden 
genoemd, het is verstandig dat dit volgend jaar niet weer genoemd wordt.  
 
5. Vaststellen jaarrekening 2012 
Harry Schram leest het verslag van de kascommissie voor aan de ledenvergadering. 
David: Hoe is het de kascommissie en penningmeester bevallen om zo te werken met een 
kascommissie. Beide partijen zijn hier positief over. Harry Schram vraagt de vergadering of 
de vergadering ermee akkoord gaat dat zij, Harry Schram en Fabian Haggenburg, nog een 
jaar de kascommissie zullen doen. De vergadering gaat hiermee akkoord. Tijdens de 
volgende ALV zal het bestuur van de VLS een nieuw lid voor de kascommissie voordragen. 
 
De jaarrekening 2012 wordt vastgesteld en hierbij wordt het bestuur gedechargeerd door 
de leden. 
 
6. Toelichting beleidsplan 2013 
Reyer Ploeg vraagt of er inhoudelijk vragen zijn over het beleidsplan. Hier zijn geen vragen 
over. Reyer Ploeg geeft aan dat het leuk is te noemen dat bij de organisatie van de 
regiobijeenkomsten veel enthousiasme ontmoet wordt. Erik Bogers beaamt dit. 
 
7. Vaststellen begroting 2014 
Mariska Pool vraagt zich af waarom de PR en werving omhoog is gegaan. Eleonore Riksen 
legt uit dat deels hier de regiobijeenkomsten inzitten, maar dat er ook een kleine 
vrijstelling gaat komen voor Erik Bogers om zijn werkzaamheden voor de VLS goed uit te 
kunnen voeren. Het bestuur is voorzichtig met de begroting maar hopen dat het financieel 
zo verder mag gaan. 
 
Mariska Pool stelt de volgende vraag: “Kan er worden uitgelegd hoe het bestuur van de VLS 
er voor zorgt dat de vereniging zichtbaarder wordt bij de leden?”  
Eleonore Riksen noemt dat alle activiteiten die genoemd worden op pagina 9 er aan 
bijdragen dat de VLS zichtbaarder wordt. Wij zien dat ook in het aantal nieuwe leden, we 
hebben nu (in 2013, ten tijde van de ALV) meer aanmeldingen dan dat er leden opgezegd 
hebben.  
 
Er volgt een gesprek over de situatie van de kunsteducatieve instellingen en   
vooral over de docenten daar die steeds meer in het regulier onderwijs terecht komen. Er 
is nog geen landelijke aanpak, per gemeente / stad is de aanpak zeer wisselend. Ook de 
belangen zijn heel wisselend. Bijscholing is voor veel mensen niet haalbaar.  
Mariska Pool geeft aan dat de VLS contact zou kunnen zoeken met Kunstconnectie i.v.m. 
een eventuele samenwerking. 
 
De begroting 2014 wordt vastgesteld. 
 
8. Vaststellen aanvulling huishoudelijk reglement 
Voordat we het huishoudelijk reglement zullen aanpassen zullen we het laten   
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nakijken door een jurist, dit gezien het feit dat het wel moet kloppen met het burgerlijk 
wetboek en de eigen statuten van de VLS. Het zijn beide aanvullingen op punt 5 van het 
huishoudelijk reglement. Reyer Ploeg leest de aanvulling voor. Als we er vanuit gaan dat 
het reglement niet conflicteert met de statuten dan zouden we deze aanpassing door 
kunnen voeren. Harry Schram geeft aan dat 1 van de 3 personen tekenbevoegd moet zijn. 
Mits het bestuur dit nagaat bij KvK etc. dan stemt de ledenvergadering met het voorstel 
van aanvulling huishoudelijk reglement in. 
 
9. Voorstel tot benoeming lid van bestuur, Ellen de Vugt portefeuille PO/Pabo 
Ellen de Vugt stelt zichzelf voor. Zij is docent op hogeschool Rotterdam daar geeft zij les 
op de pabo als docent muziek. Daarnaast doet zij een master "leren en innoveren". De 
ledenvergadering stemt in met de benoeming van Ellen de Vugt als lid van het bestuur.  
  
10. Voorstel tot herbenoeming, Reyer Ploeg, Remko Littooij en Aad de Been 
Het bestuur stelt de volgende leden voor tot herbenoeming voor het bestuur; Reyer Ploeg, 
Remko Littooij en Aad de Been. De ledenvergadering stemt in met de herbenoeming van 
Reyer Ploeg, Remko Littooij en Aad de been als lid van het bestuur. 
 
11. Jubileum VLS 
De VLS bestaat 30 december 2013 65 jaar. Wij weten dat Tessa Kraus hier in mee wil 
denken. Reyer Ploeg vraagt de vergadering of er nog mensen zijn die hier in mee willen 
denken. Ideeën zijn welkom. 
 
12. Afscheid Janneke de Lange 
Janneke de Lange neemt afscheid als bestuurslid van de VLS. Erik Bogers spreekt haar toe 
vanuit het bestuur. Amir Pool doet als oud – voorzitter nog een kort woordje. Er is 
momenteel nog geen opvolging voor deze portefeuille secretaris. 
 
13. Rondvraag en sluiting 

-Amir Pool: Amir probeert regelmatig de website te bezoeken.  Opzegtermijn is 3 
maanden van te voren maar op de site artikel 8 lid 3, staat 2 maanden van te voren.  
- Volgens Amir Pool moet ieder lid op zijn/haar postadres een uitnodiging 
ontvangen voor de ALV, i.p.v. alleen een bericht in Kunstzone. 
- Reyer noemt nog dat Olga de Kort stopt met het redacteurschap van Kunstzone. 
Reyer Ploeg doet kort uitleg over de situatie. 

 
De voorzitter sluit rond 20.00 uur de vergadering. 

 

 


